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Protokół Nr 1/2012 

z posiedzenia Komisji Rewizyjnej, która odbyła się w dniu  

05 stycznia 2012 r. w godz.  9 
10

 – 12
50

 

 

Posiedzenie otworzył radny A. Pawlik. Powitał Przewodniczącego Rady, Wójta 

Gminy oraz pana Franaszczyka – przedstawiciela firmy zajmującej się 

obniżaniem kosztów zużycia energii. W posiedzeniu uczestniczył radny A. 

Małachowski- przewodniczący Komisji Oświatowej oraz pan Stanisław Barul – 

pracownik Urzędu Gminy. 

Radny A. Pawlik przedstawił plan posiedzenia oraz powody zwołania komisji. 

1.  Zużycie eNN w obiektach Urzędu Gminy (szkoły, biblioteki, GOK, ZUK i 

inne) 

–   faktury, umowy, taryfy,  

–   okresy rozliczeniowe,  

–   wysokość zużycia prądu dla w/w obiektów,   

2.  Ocena działalności Gminnej Komisji Profilaktyki i Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych oraz sprawdzenie celowości wydatkowania środków 

finansowych na realizacje programu profilaktyki i zadań  w roku 2011, 

3.  Zagadnienia bieżące i pod obrady sesji. 

4.  Sprawy różne. 

 

Radni uwag nie wnieśli. 

- Pan A. Franaszczyk – zapoznał zebranych z działalnością firmy oraz objaśnił 

zasady dystrybucji i koszty zużycia energii. Firma to Amber Energia. Istnieje 

od 3 lat, obsługuje obecnie 2700 firm. Oferta dotyczy przedsiębiorców, dla 

osób indywidualnych obecnie firma nie świadczy usług. 

- Radny A. Pawlik – na jakich zasadach działa firma. 

- Pan A. Franaszczyk – omówił zasady działania firmy oraz przedstawił zarys 

oferty dla gminy. 

Podjęto dyskusję związaną z przedstawioną ofertą firmy „Amber Energia”, 

dotyczącą obniżenia kosztów energii elektrycznej. W dyskusji Wójt– dodał, że 

do negocjacji wchodzą tylko 2 pozycje czyli energia czynna i opłata handlowa,  

na jaki okres oferta. Pan Franaszczyk – proponujemy stałą cenę do 2014 roku – 

zajmujemy się pełną obsługą administracyjno – prawną. Mamy podpisane 

umowy np. z Hotelem „Prezydent” w Spale i FWP. Rozmawiamy również z 

gminą Inowłódz, Zakład Usług Komunalnych w Inowłodzu, szkoła w 

Czarnocinie, również w Tomaszowie. 

- Wójt Gminy – jakie koszty przy wypowiedzeniu i zerwaniu umowy. 

- Pan  Franaszczyk – kwota mnożona przez niezużyty wolumen i razy cenę, są 

to wysokie kary.  

- Przewodniczący Rady Gminy – zastanawiające są kary stosowane przez 

firmy. 



2 

 

- Pan Franaszczyk – deklaracja ceny wiąże się z zakupem energii na długi 

okres. 

- Przewodniczący Rady Gminy – czy nadwyżka jest odsprzedawana. 

- Pan Franaszczyk – dla konkretnego odbiorcy jest zakupiony odpowiedni 

wolumen energii. 

O godzinie 10
40

 – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej ogłosił 5 minut 

przerwy. 

- Radny A. Pawlik – podsumowując stwierdzam, że dobrze podjąć takie 

działania. 

- Wójt Gminy – dodał, że spodziewał się innej firmy, omówił działania jakie 

podjęły inne gminy w kwestii obniżania kosztów energii. 

Dalsza dyskusja związana z wystąpieniem przedstawiciela Amber – Energia w 

związku z obniżaniem kosztów zużycia energii. W dyskusji omawiano również 

kwestie przetargowe. 

- Radny A. Pawlik – dodał, że jest zdumiony postawą dyrektora ZSS, który 

podpisał umowę na obniżanie kosztów energii. 

- Wójt Gminy – stwierdził, ze dyrektor  nie uzyskał zbyt wielkich 

oszczędności. 

- Radny A. Pawlik – uwagi do realizacji. Komisja wnioskuje o podjęcie 

rozmów  z firmami zajmującymi się obniżaniem kosztów zużycia energii w 

celu wypracowania rozwiązań oszczędzających zużycie energii 

elektrycznej. Wójt Gminy – wystosuje do Kierowników pisma w sprawie 

podjęcia kroków do oszczędzania energii elektrycznej, również w Urzędzie. 

Wskazana ze środków własnych wymiana żarówek żarowych na 

energooszczędne, oszczędne korzystanie z odbiorników elektrycznych 

(czajniki). Akcja  - oszczędzaj światło w szkole. Analiza podjętych działań 

w celu obniżenia kosztów energii na komisji w końcu roku. 

- Radny K. Wielgus – skupmy się na planie pracy, czyli zużyciu energii do tej 

pory nic nie wiemy, proszę wyczerpać zagadnienie, ile punktów jest przy 

krajówce, w parku, po wsiach. ile jest nowych, a ile starych i kiedy się to 

zmieni. 

- Pan S. Barul – omówił zagadnienie. Oznajmił między innymi, że lamp 

sodowych jest około 60%, a 40% to rtęciowe. Przy wymianie byłyby 

oszczędności, ale jest niski budżet. W parku jest 8 lamp. 

- Radny A. Pawlik – na następną komisję poproszę o zestawienie punktów 

świetlnych w poszczególnych miejscowościach z rozbiciem na oszczędne i 

nie. Dane te powinny być aktualizowane. 

- Radny K. Wielgus – inne gminy podają takie dane do publicznej 

wiadomości, wiem to z Internetu. 

Dalsza dyskusja na temat problemów związanych z zużyciem energii. 

- Radny K. Wielgus – za torami świecą się 4 lampy, co 50 m. W 

Brudzewicach jest, co drugi słup, płacimy za wszystko. 
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- Przewodniczący Rady Gminy – zapalmy światła w całej gminie na całą noc, 

ale bez żarówek,  na co drugim słupie, tutaj palą się wszystkie. 

- Wójt Gminy – palą się wszędzie, na co drugim slupie. 

- Radny K. Wielgus – na Wysmyku palą się na każdym słupie. 

 

W dalszej dyskusji omawiano rozmieszczenie lamp w poszczególnych 

miejscowościach. Pan S. Barul zapoznał zebranych z zestawieniem ilości lamp. 

- Radny K. Wielgus – poruszył kwestie braku lekarza w GOZ oraz kosztów 

dojazdu. 

- Wójt Gminy – omówił sytuację związaną z zastępstwem lekarza. 

- Radny K. Wielgus – dziękuję za odpowiedź na interpelację, jest rzeczowa i 

merytoryczna. Ile kosztuje dojazd stomatologa i kto to wyliczył. 

- Wójt Gminy – jest to kwota obowiązująca od kilku lat 

Dyskusja na temat braku lekarza w GOZ. 

- Radny K. Wielgus – złożył wniosek o telefon służbowy dla 

Przewodniczącego Rady Gminy w celu uproszczenia łączności z radnymi, 

poprosił o wypowiedzi. 

Radni nie wnieśli zastrzeżeń. 

  

Po zakończeniu dyskusji o godzinie 12
50

 radny Pawlik przewodniczący komisji 

zamknął posiedzenie Komisji Rewizyjnej. 

 

            Przewodniczący Komisji 

Protokołował:          

                      Andrzej Pawlik 

 Bolesław Kośka 

 

 

Członkowie Komisji:  

 

Kacprzak Marian       .......................................................................  

 

Kwaśniak Stefan         ....................................................................... 

 

Świąder Grzegorz    ....................................................................... 

 

Wielgus Krzysztof   ........................................................................ 

 


